



Bingham Memorial Hospital Hôpital Bingham Memorial

*a partner of the MICs GROUP OF HEALTH SERVICES
un partenaire des SERVICES DE SANTÉ DU GROUPE MICs*

Nomination for Election as Director of the Bingham Memorial Hospital ☛ One (1) Position

If interested in becoming a Member of the Bingham Memorial Hospital Board of Directors, please complete the application package and return it to Tiffany.Smith@micsgroup.com. Applications are available on the MICs website (www.micsgroup.com) or can be requested by sending an email to: Tiffany.Smith@micsgroup.com.

Candidates must be at least 18 years or older and not considered an excluded person or ex-officio director as set out in the hospital by-laws. Only those applicants selected for an interview will be contacted and will be required to submit a Vulnerable Sector Check.

Mises en candidature pour l'élection d'un membre du conseil d'administration de l'Hôpital Bingham Memorial ☛ Une (1) Position

Si vous désirez devenir membre du conseil d'administration de l'Hôpital Bingham Memorial, veuillez remplir un formulaire de mise en candidature et le retourner a Tiffany.Smith@micsgroup.com. Le formulaire est disponible sur le site web (www.micsgroup.com) ou vous pouvez en recevoir un en contactant Tiffany.Smith@micsgroup.com.

Tout candidat doit avoir 18 ans ou plus et ne pas être une personne exclue ou un membre d'office, conformément aux règlements administratifs de l'hôpital. Seulement les postulants sélectionnés pour une entrevue seront contactés et devront soumettre une Vérification relative aux personnes vulnérables.